
Dagsorden/referat  
Univers bestyrelsesmøde   
 

Det gode børneliv  
 

Dato: 11 sep.  

Klokken 1700 til 1900 på personalestuen, brug indgangen ved vuggestuen  

Deltager:  

Afbud, Lars, Jonas, Roland, Thomas  

Referat fra sidst Referatet gennemgås for at se, 
om der er handlet på det aftalte 

Alle Godkendt 

Elevrådet  Ingen valgte endnu Elevråd  - 

Nyt fra universet   Personale  Info  
 

Økonomi Bliver gennem gået på mødet NB/TB Positiv – forbrug på 98,7 % 

Ledelsesinfo    Snakket med politikkere og 
omtalen af Universet er meget 
positiv veltalt.  
Børnetal er stigende. 
 
Dagplejen overgår til egen enhed 
pr. 1.1 2024. Hvordan det 
praktisk kommer til at fungere 
finder vi ud af i efteråret.  
 
 

Valg af bestyrelsesformand 
og næstformand  

Mads Bo stiller op som 
formand og Lotte som 
næstformand. 

Alle  Valgte 
Mads Bo – forperson 
Lotte - næstforperson 

Godkendelsen af 
forretningsorden  

Forretningsorden 

for Fynshav Børneunivers.docx
 

Forslag til ændring i 
forretningsorden: vi reducer i 
antallet af medlemmer i 
bestyrelsen.  
Pt. Er vi 9 valgte forældrevalgte 
forældre, forslag er vi kommer 
ned på 7 forældrevalgte. og 2 
medarbejder. 
 

Alle 2 medarbejder og 7 forældre, 2 
suppleanter.  
 
”2 pladser reserveres til 
dagtilbud, så frem disse ikke 
bliver besat, kan skolens 
forældre træde til. Dette gøre sig 
også gældende den anden vej” 
 
Tages med til næste møde  

Gennemgang af årshjul  

årshjul 2022.PPTX

 

Alle ”Fællesspisning” – ændres 
 
Tages med til næste møde  

Hørringsvar besparelser – se 
også handle kataloget der er 
udsendt.  Bilag 1 Skema til 

afgivelse af høringssvar - Fynshav Børneunivers.pdf
 

Alle Godt fremmøde af forskellige 
fagforeninger mm til 
byrådsmødet.  
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Er sendt d. 09.08.23 til 
forvaltningen  

Høringssvar 
transformatorstation   
 Høringssvar vedr. 

højspændingsstation.docx
 

Er afsendt d. 25.07.23 

Alle  Gennemgået 

Orientering om 
Elevtalsprognosen 2023-
2027 Punkt_Orientering 

om Elevtalsprognos_16-08-2023 08-27-57.PDF
 

Elevtalsprognose 

2023-2027.pdf
 

 Gennemgået  

Skrivelse fra forvaltningen  Kære bestyrelsesforpersoner 

        
  
Forud for vores temamøde d. 
28. november, vil jeg bede jer 
om at drøfte forslag til temaer 
på et kommende 
bestyrelsesmøde.  
Vi ønsker emner, der er 
relevante på tværs af skolerne 
og må gerne være emner, der 
kan præsenteres/faciliteres 
med hjælp fra udvalgte 
fagpersoner.  
  
Jeg vil bede jer om at sende 
mig jeres forslag senest d. 9. 
oktober, så tager jeg 
forslagene med til 
dagsordensudvalget, der 
drøfter og vælger emnerne til 
dagen.  
Temadagen bliver afholdt på 
Nybøl Børneunivers. 
  
 

Alle  Kommer der noget inden 9. 
oktober, kan forslag sendes til 
Mads Bo. 
 
Der ved at blive oprettet en 
digital platform, til formændene  

EVT.    Ros til arrangørerne. Næste gang 
kunne vi have en klasse der kom 
med et indslag.  
Det gik godt med at få 
forældrene med som hjælper. 
Kunne også bruge forældre som 
hjælp til oprydning.  
Til næste gang, kan der bydes 
velkommen og en kort fortælling 
omkring hvad og hvor der forgår 
noget.  
Flere der blev og hjalp med 
oprydning.  
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Andet  Alle   

Til kommende møder     lektiefri skole. 

 

 


